
 

 

     

Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag 

den 25 november 2024 19.00 hos Siri Lundmark, Stenby Skola 

Närvarande: Siri Lundmark Kjell Björk, Ulla Thid, Christina Qviberg, Ag-

neta Collberg och Eva Larsson. Särskilt inbjuden: Kalle Dahlberg 

 

§ 1  Öppnande av möte, godkännande av kallelse och dagordning 

Ordförande Agneta Collberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

Under Övriga frågor ska tas upp Kalle Dahlbergs förslag till utveckling av karta 

över Adelsö och dess gårdar och sevärdheter. 

Bestämdes att nästa dagordning ska innehålla punkten ”Öppna ärenden”. 

§ 2  Föregående protokoll 

Protokollen från styrelsemötena 2024-09-04 2024-10-14 godkändes och lades 

till handlingarna.  

§ 3  Ekonomi 

Kjell rapporterade dagens kassa som uppgick till 81 158 kronor på plusgirot 

samt cirka 1tusen kronor i kontanter hos Stintan. Stintan sätter in ”höstkassan” 

på plusgirot samt gör en ny insättning till kontot efter julmarknaden.  

Noterades att föredragen under hösten gått bra.  

Godkändes att Eva får ersättning för utlägg för papper och toner. 

§ 4  Rapporter, meddelanden och inkommen post 

Agneta fått brev från en person i Lindesberg som är intresserad av verksamheter 

liknande vår och undrar om vi har någon broschyr eller annat att skicka. Agneta 

skickar lilla informationsbroschyren.  

Lars Ljunggren skickat mail om gjorda efterforskningar kring ”Kalle Ströms 

dagbok från Kurön” samt annat liknande material. Han betonar att vi gör en  

kulturgärning i och med renskrivandet av dagboken.  

Siri berättade att Värna Adelsö fått ett förslag till ”Adelsöspel”. 

 

§ 4.1 Café Hovgården och planering framöver 

Siri har inte fått tag på Emilia inför mötet så inget att rapportera om mer än att 

kommunen bör informeras om att flaggstången bör fällas och lagas. 

 



 

 

     

§ 5  Arbetsläget inom ansvarsområdena 

a) Uppgården: Inget mer än att Agneta ska kontakta Gordon Rönnberg om 

eventuell ersättning för sin uppskattade insats gällande takpannorna.  

b) Museigruppen: Inget.  

c) Dokumentationsgruppen: Diskuterades att digitalisera en del av arkivet. 

Diskuterades också tryckning av Seth Björks bok och om den ska finnas till-

gänglig på hemsidan. Kjell kollar på sitt håll om kostnad för nytryck. 

d) Programgruppen: Diskuterades förslag till vårprogrammet. Bestämdes att 

på nästa möte spika programmet för att senare ha arbetsmöte hos Kjell för 

ibladning av vårprogrammet tillsammans med kallelse till årsmötet. 

Bestämdes att årsmötet hålls söndagen den 23 februari 18.00. Stintan kollar 

om Hembygdsgården är ledig och bokar. Eva gör förvaltningsberättelsen. 

Kjell håller kontakten med revisorerna. 

e) Bagarstugan: Agneta planerar bakning 27 november inför julmarknaden.  

f) Örtagården och trädgården: Inget.  

g) Hembygdsdagen: Inget.  

§ 6  Övriga frågor 

Kalle Dahlberg presenterade förslag till karta på hemsidan där man kan klicka 

sig fram till olika gårdar och sevärdheter och där få text, bilder och ljudfiler.  

Bestämdes att avsätta 10 000 kronor av årets resultat för att påbörja arbetet.  

Styrelsen ska sätta samman en arbetsgrupp för att ta fram innehållet i kartan.  

 

§ 7  Nästa styrelsemöte 

Nästa möte måndagen den 13 januari 19.00 hos Kjell.  

 

§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande Agneta tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

Eva Larsson  Agneta Collberg 


